
 

 

 

 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 27. 2. 2019, ob 17. uri v 
sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
Urška Banovec, Mirko Golobič, Oskar Hudak, Robi Jakša, Mladen Kamenšek, Sonja Klemenc 
Križan, Rudi Kofalt, Anton Križe, Miha Mihelčič, Dina Plut, Katarina Plut, Silvo Vlahovič, Damir 
Star (prišel ob 17.05) in Valerija Hudorovac (prišla ob 17.20). 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• Natalija Kastelec – višji svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• Silvija Perušič – višja svetovalka za pravne in premoženjske zadeve, 

• dr. Iva Konda – višja svetovalka za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• Beti Pintarič – računovodja, 

• Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• Verica Marušič – TV Novo mesto, 

• Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja Polona Kambič je uvodoma ugotovila, da je na seji, od 14. članov občinskega sveta, 
prisotnih 12 članov. 
 
RAZPRAVA o dnevnem redu: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-08/2018-5: 
Sprejme se dnevni red 4. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 3. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2019 – 

DRUGA OBRAVNAVA. 
5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o določitvi takse za obravnavanje zasebnih 

pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občinskem prostorskem načrtu 
Občine Semič – DRUGA OBRAVNAVA.  

6. Obravnava in sprejem predloga Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v 
Občini Semič – DRUGA OBRAVNAVA.  
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7. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o pristopu Občine Semič k Skupnosti občin 
Slovenije. 

8. Obravnava in sprejem letnega programa športa v Občini Semič za leto 2019. 
9. Obravnava in sprejem Letnega programa kulture v Občini Semič za leto 2019. 
10. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o izločitvi županje iz postopkov opravljanja 

posameznih dejanj v upravnih postopkih. 
11. Obravnava Poročil o dodeljenih sredstvih za kulturne, humanitarne, programe drugih 

društev ter programe na področju turizma v Občini Semič v letu 2018.  
12. Obravnava Poročil o dodeljenih pomočeh za: ohranjanje in razvoj kmetijstva in 

podeželja v Občini Semič za leto 2018 in pospeševanje razvoja malega gospodarstva v 
Občini Semič za leto 2018. 

13. Volitve in imenovanja. 
14. Pobude in vprašanja članov sveta. 
15. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-08/2019-5  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja Polona Kambič je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-08/2019-6: 
Za zapisnikarico se predlaga Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 

Sklep št. 032-08/2019-6 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 
Razprava: Ni  bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-08/2019-7: 
Sprejme se zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-08/2019-7 je sprejet. 
 
Ob 17.05 se je seje sveta udeležil svetnik Damir Stare.  
Na seji je bilo prisotnih 13 članov občinskega sveta. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja Polona Kambič je predstavila gradivo. 
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Misterion: Konec tedna bodo v kletnih prostorih muzejske hiše pričeli postavljati 
vinogradniško zbirko. Na projektu izgradnja brvi čez reko Krupo potekajo začetna gradbena 
dela, potekajo pa tudi aktivnosti za ureditev kraške učne poti. Vsa dela potekajo v skladu z 
načrtovano časovnico.  
CeROD: 11.2.2019 je bila prva seja županov j.p. CERO-DBK d.o.o., na kateri je bil usklajen 
dogovor, ki bo sklenjen z j.p. CEROD d.o.o., o izvajanju organizacijsko-tehničnih nalog ter 
nalog v zvezi z izgradnjo objekta MBO.  
3. razvojna os: 15.2.2019 je bil sklican odbor za spremljanje aktivnosti za gradnjo 3. razvojne 
osi – južni del. Ob uspešni pridobitvi izvajalca gradenj, se lahko gradnja od priključka na 
avtocesto Novo mesto vzhod do priključka Osredek pri Revozu prične že proti koncu tega 
leta. Na osnovi izdelane investicijske dokumentacije in ostalih študij, je ministrica za 
infrastrukturo januarja potrdila ugotovitve študije in sprejela odločitev, da se 3. in 4. etapa 
od priključka Osredek do priključka Maline izvede kot hitra štiripasovna cesta z dvocevnim 
predorom pod Gorjanci, investitor tega odseka je DARS d.d.. Prvi razpisi za dokumentacijo za 
pridobitev gradbenega dovoljenja za 3. in 4. etapo so v pripravi in bodo objavljeni pomladi 
letos. Včeraj je v Črnomlju potekala tudi okrogla miza na to temo, na kateri so predstavniki 
projektantov, DARS-a in ministrstva predstavili vse aktivnosti in že izdelane študije. 
 
RAZPRAVA: ni bilo razprave. 
 
Ob 17.20 se je seje sveta udeležila svetnica Valerija Hudorovac.   
Na seji je bilo prisotnih vseh 14 članov občinskega sveta. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2019 – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila proračun za drugo obravnavo in obrazložila 
posamezne pripombe in predloge prejete v času javne obravnave. 
Predlog proračuna za drugo obravnavo je za 160.000 EUR višji, kot je bil predlog v prvi 
obravnavi in je v višini 5,2 mio EUR.  Za drugo obravnavo je predvideno črpanje preostalih 
sredstev, ki so na razpolago po 23. členu ZFO-1, kar pomeni 117.017 EUR več, kot je bilo v 
prvi obravnavi. Ta sredstva bodo v celoti namenjena za preureditev kuhinje v vrtcu Sonček, 
predračunska vrednost skupaj z nadzorom je 122.799 EUR.  
Večje investicije predvidene za leto 2019, poleg preureditve kuhinje v vrtcu Sonček, so: 

- nadaljevanje projekta Misterion v višini 644.285 EUR, 
- preplastitev cest v skupni višini 281.112 EUR, 
- obnova vodovodne infrastrukture v skupni višini 236.000 EUR, 
- izgradnja mrliške vežice Črmošnjice v višini 100.000 EUR. 

Predlog proračuna je bil v času od 25.1.2019 do 11.2.2019 v javni obravnavi. Objavljen je bil 
na spletni strani občine, posredovan je bil gospodinjstvom v občini, predstavljen pa je bil tudi 
širši javnosti 6. 2. 2019 v Kulturnem centru Semič. Pripombe in predlogi so bili večinoma 
podani na javni predstavitvi, pisno pa sta prispeli dve pripombi oz. predloga, in sicer: 

- predlog za ureditev ulice dr. Derganca; v spomladanskem času bo izveden ogled in v 
sklepu vzdrževanja bodo sanirane udarne jame, 

- predlog za nujno sanacijo na cestni infrastrukturi in ostala problematika s 
komunalnega področja v naselju Pribišje; sanacije na cestni infrastrukturi bodo 
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izvedene v okviru rednega vzdrževanja cest, ostale zadeve pa se bodo reševale v 
prihodnjem obdobju, 

- predlog za ureditev avtobusnega postajališča in priključek za Nestopljo vas; občina je 
v dogovoru z DRSI, da se v kratkem opravi terenski ogled z namenom prilagoditve 
projekta dejanskim možnostim na terenu, 

- predlog za ureditev avtobusnega postajališča in omejitev hitrosti ob državni cesti na 
Osojniku; v dogovoru z DRSI si bo teren ogledala posebna komisija, ki bo glede na 
stanje na terenu določila, ali se avtobusno postajališče lahko izvede na cestišču oz. ali 
je zaradi razmer nujno najti drugo rešitev. 
 

Od pripomb svetnikov in članov odborov ob prvi obravnavi proračuna je bil upoštevan 
predlog za ureditev kuhinje v vrtcu. Za povečanje mobilnosti starejših občanov bo občina 
zagotovila staro službeno vozilo, in s pomočjo prostovoljcev izvajala prevoze.  Predlog za 
povišanje sredstev za programe v gasilstvu pa ni bilo možno upoštevati. 
 
Županja Polona Kambič je predstavila edini amandma, ki je prispel v roku za dostavo 
amandmajev. Amandma je vložila Urška Banovec, OO N.Si Semič.  Z amandmajem je 
predlagala, da se sredstva za investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov, ki niso 
vezana na prihodek države, preusmerijo na tekoče vzdrževanje lokalnih cest in javnih poti. 
Županja je predstavila svoje stališče do vloženega amandmaja, in sicer, predlagala je, da se 
sredstev ne razporedi, dokler ni znana odločitev Fundacije  za šport. V kolikor bo prijava na 
javni razpis za nadkritje balinišča uspešna se s projektom nadaljuje, v primeru, da prijava ne 
bo uspešna, pa se na naslednji seji, po prejemu odločitve, sredstva s sklepom preusmeri 
drugam. Županja je predlagateljici amandmaja predlagala, da razmisli o umiku amandmaja. 
 
RAZPRAVA: 
Urška Banovec je povedala, da amandmaja ne namerava umakniti. Osebno nima nič proti 
nadkritju balinišča, mnenja pa je, da so nekatere obnove cest prioritetnejše, kar je bilo 
razbrati tudi iz javne obravnave proračuna. Zanimalo pa jo je, zakaj se je občina prijavila s 
projektom na razpis, če projekta ni odobril občinski svet. 
 
Mirko Golobič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj:  Odbor je bil mnenja, da investicija 
nadkritja balinišča ostane v proračunu. Izvedba sledi, v kolikor občina pridobi sofinancerska 
sredstva Fundacije za šport. V nasprotnem primeru se sredstva prerazporedijo za 
vzdrževanje javnih poti. Predlagano je bilo tudi, da se v ulici Kot, poleg ostalega, nujno reši 
problematika stoječe vode na cestišču ter, da se čim prej začne z aktivnostmi za izgradnjo 
avtobusnega postajališča na Štrekljevcu. 
 
Sonja Klemenc Križan je predlagala, da se sredstva za nadkritje balinišča preusmerijo na 
postavko za sanacijo poti le, če prijava na javni razpis ne bo uspešna. Predlagala je tudi 
temeljit pregled ceste od Kota proti partizanski magistrali.  
 
Županja Polona Kambič je pojasnila, da je javnost že vrsto let pritiskala na občino glede 
nadkritja balinišča. Razpisi Fundacije za šport je bil objavljen oktobra 2018 in je bil odprt do 
sredine novembra 2018. Glede na zahteve javnosti je bila pripravljena prijava na javni razpis. 
Višina sofinanciranja projekta je 50 %, kar znese dobrih 27.000 EUR, DDV in varstvo pri delu 
pa niso upravičeni stroški.  
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Županja je zaključila razpravo in na glasovanje dala amandma, ki ga je vložila Urška Banovec, 
OO N.Si Semič. 
 
Predlog amandmaja št. 410-13/2018-27: 
Sprejme se amandma k Predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2019 za drugo 
obravnavo, predlagateljice Urške Banovec – OO N.Si Semič, s katerim se sredstva na 
podkontu 42040150/4250 – Novogradnje – športna igrišča znižajo za 68.403,00 EUR 
(namenjena za nadkritje balinišča v Semiču), sredstva na podkontu 40250309/2200 pa se 
se zvišajo za 40.000,00 EUR (za obnovo in sanacijo lokalnih cest in javnih poti). 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 3 ZA 
  8 PROTI 
Amandma št. 410-13/2018-27 ni sprejet. 
 
Županja je na glasovanje dala predlog proračuna za leto 2019 v predlagani vsebini za drugo 
obravnavo. 
 
Predlog sklepa št. 410-13/2018-28: 
Občinski svet Občine Semič potrdi predlog Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2019 v 
predlagani vsebini za drugo obravnavo in  ga objavi v Uradnem listu RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-13/2018-28 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-13/2018-29: 
Občinski svet Občine Semič  potrdi predlog Kadrovskega načrta proračuna Občine Semič za 
leto 2019 za drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-13/2018-29 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-02/2019-4: 
Občinski svet Občine Semič potrdi Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine 
za leto 2019 za drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 478-02/2019-4 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-03/2019-4: 
Občinski svet Občine Semič potrdi Letni načrt ravnanja s premičnim premoženjem občine 
za leto 2019 za drugo obravnavo. 
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Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 478-03/2019-4 je sprejet. 
 

AD. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O DOLOČITVI TAKSE ZA 
OBRAVNAVANJE ZASEBNIH POBUD ZA SPREMEMBO NAMENSKE RABE PROSTORA V 
OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Natalija Kastelec je predstavila gradivo, ki je v enaki vsebini, kot gradivo v prvi obravnavi. 
Občinski svet je na prejšnji seji obravnaval predlog odloka v prvi obravnavi in nanj ni imel 
pripomb. Pred drugo obravnavo je bil predlog odloka javno razgrnjen. Javnost na predlog ni 
podala pripomb, prav tako na predlog v drugi obravnavo ni bil vložen amandma s strani 
članov občinskega sveta.  
 
RAZPRAVA: 
Mirko Golobič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem odloka. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2019-7: 
Občinski svet Občine Semič sprejme predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje 
zasebnih pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občinskem prostorskem načrtu 
Občine Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo in ga objavi v Uradnem listu RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-01/2019-7 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O DOLOČITVI STROŠKOV LOKACIJSKE 
PREVERITVE V OBČINI SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Natalija Kastelec je predstavila gradivo, ki je v enaki vsebini, kot gradivo v prvi obravnavi. 
Občinski svet je na prejšnji seji obravnaval predlog odloka v prvi obravnavi in nanj ni imel 
pripomb. Pred drugo obravnavo je bil predlog odloka javno razgrnjen. Javnost na predlog ni 
podala pripomb, prav tako na predlog v drugi obravnavo ni bil vložen amandma s strani 
članov občinskega sveta.  
 
RAZPRAVA: 
Mirko Golobič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem odloka. 
 
Miha Mihelčič je vprašal, kaj pomeni lokacijska preveritev. 
 
Natalija Kastelec je pojasnila, da je nov Zakon o urejanju prostora na novo opredelil 
lokacijsko preveritev, kot nov instrument prostorskega načrtovanja.  Z lokacijsko preveritvijo 
se: 
- za namen izvajanje gradnje prilagodi in določi natančna oblika ter velikost območja 

stavbnih zemljišč na posamični poselitvi,  
- za doseganje gradbenega namena prostorskega izvedbenega akta dopušča individualno 

odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev kot so določeni v aktu, 
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- za namen smotrne rabe ter aktivacije zemljišč in objektov, ki niso v uporabi, omogoča 
začasno rabo prostora.  

Dejansko gre za skrajšan postopek spremembe občinskega prostorskega načrta v izjemnih 
primerih. 
 
Predlog sklepa št. 007-02/2019-7: 
Občinski svet Občine Semič sprejme predlog Odloka o določitvi stroškov lokacijske 
preveritve v Občini Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo in ga objavi v Uradnem 
listu RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-02/2019-7 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O PRISTOPU OBČINE SEMIČ K 
SKUPNOSTI OBČIN SLOVENIJE  

 
Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila razloge za pristop Občine Semič k Skupnosti 
občin Slovenije. Članstvo v skupnosti prinaša kar nekaj ugodnosti, glavni razlog pa je 
ugodnejše izobraževanje za članice skupnosti. Cena seminarja za občine članice znaša 40,00 
EUR na udeleženca, za nečlanice pa 120,00 EUR.  
 
RAZPRAVA: 
Mirko Golobič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem sklepa. 
 
Katarina Plut – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 032-08/2019-8: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep o pristopu Občine Semič k Skupnosti občin 
Slovenije v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-08/2019-8 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2019 

 
Beti Pintarič je  predstavila gradivo. Sprejet letni program športa predstavlja podlago za 
objavo Javnega razpisa za sofinanciranje športnih programov v občini. Smernice 
nacionalnega programa športa med drugih opredeljujejo tudi strukturo izdatkov za letni 
program športa. Pri pripravi letošnjega letnega programa so bile upoštevane tudi izkušnje in 
realizacija lanskoletnega programa. V preteklem letu so bila razpisana sredstva za izvedbo 
programov kvalitetnega preživljanja prostega časa mladih (Športno poletje, zaključek 
Športnega poletja, poletna nogometna šola), ker pa po resoluciji NPŠ takšni programi 
spadajo  v Prostočasno športno vzgojo otrok in mladine, so sredstva v letošnjem letu 
preusmerjena v športni program Prostočasna športna vzgoja otrok in mladine in bodo 
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namenjena izvedbi programov otrok in mladine v počitnicah in pouka prostih dnevih. Že 
vrsto let na razpis za sofinanciranje športne vzgoje otrok in mladine s posebnimi potrebami 
ni prijav, zato ta programa v LPŠ2019 ni vključen. Znižana so sredstva namenjena 
usposabljanju in izpopolnjevanju strokovnih kadrov v športu v LPŠ saj so objave aktualnih 
izobraževanj s strani nacionalnih panožnih zvez v letu 2019 omejene samo na nogomet. 
Sredstva za šport starejših niso umeščena v LPŠ, saj v občini ni kadra, ki bi rekreacijo za 
starejše (skupine starejših nad  65 let) lahko izvajal, zato pa se povišujejo sredstva za športno 
rekreacijo. Razpisa za športnika leta letos ne bo, sredstva so v celoti prerazporejena na 
program delovanje športnih društev.   
 
RAZPRAVA:  
Katarina Plut – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na program ni imel pripomb, je pa bilo 
na odboru postavljeno vprašanje, kdaj se bo pristopilo k urejanju pump track poligona. 
 
Miha Mihelčič je vprašal, zakaj ne bo objavljen razpis za športnika leta. 
 
Županja Polona Kambič je pojasnila, da bo na naslednji seji obravnavan predlog umestitve 
novih športnih objektov. V proračunu ni predvidenih sredstev za pump track poligon. 
Glede razpisa za športnika leta je pojasnila, da je bilo odločeno, da letošnje leto ne bo 
objavljen razpis za športnika, naredil se bo premor, saj se zadnja leta na razpis vedno 
prijavijo isti predlogi. 
 
Predlog sklepa št. 671-1/2019-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Letni program športa Občine Semič za leto 2019 v 
predlagani vsebini. Letni program športa se objavi na spletni strani Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 13 ZA 
               1 PROTI 
Sklep št. 671-1/2019-2 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA KULTURE V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2019 

 
Beti Pintarič je predstavila gradivo. Sprejet letni program ljubiteljske kulture v Občini Semič v 
letu 2019 je osnova za objavo javnega razpisa za sofinanciranje programov ljubiteljske 
kulture. V proračunu za leto 2019 je za ljubiteljsko kulturo namenjenih 21.700 EUR; 20.700 
EUR za programe kulture, 300 EUR za programe tehnične kulture in 700 EUR za Javni sklad RS 
za kulturne dejavnosti, OI Črnomelj.  
 
RAZPRAVA:  
Katarina Plut – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na program ni imel pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 610-01/2019-2: 
V letu 2019 se iz proračuna Občine Semič iz postavke ljubiteljska kultura sofinancira: 
- redno dejavnost registriranih kulturnih društev v višini 2.300,00 EUR, 
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- delovanje pevskih zborov, godbenih, gledaliških, folklornih, recitacijskih in slikarskih 
skupin v višini 13.000,00 EUR, 

- izvedbo prireditev občinskega pomena v višini 3.500,00 EUR, 
- izobraževanje strokovnih kadrov za vodenje ljubiteljske kulturne dejavnosti 400 EUR in 
- nakup opreme v višini 1.500,00 EUR. 

 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 671-1/2019-2 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O IZLOČITVI ŽUPANJE IZ POSTOPKOV 
OPRAVLJANJA POSAMEZNIH DEJANJ V UPRAVNIH POSTOPKIH 

 
Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila gradivo. Po 35. členu Zakona o upravnem 
postopku predstojnik, županja, ne sme odločati ali opravljati dejanj v postopku, kjer je sama 
v zadevi o kateri teče postopek, če je stranka z županjo v krvnem sorodstvu, če je skrbnica 
stranke ali če je udeležena v postopku na prvi stopnji ali je sodelovala pri odločitvi. O izločitvi 
županje odloča občinski svet. Zaradi morebitnih pojavov zadev, v katerih bi se morala 
županja izločiti iz postopka, je občinskemu svetu v sprejem predlagan sklep o izločitvi za 
mandatno obdobje 2018-2022. 
 
RAZPRAVA: 
Katarina Plut, Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 100-03/2018-4: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o izločitvi županje v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 100-03/2018-4 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA POROČIL O DODELJENIH SREDSTVIH ZA KULTURNE, HUMANITARNE, 
PROGRAME DRUGIH DRUŠTEV TER PROGRAME NA PODROČJU TURIZMA V OBČINI SEMIČ V 
LETU 2018 

 
Renata Bukovec je predstavila poročilo o dodeljenih sredstvih za kulturne, humanitarne, 
programe drugih društev ter programe na področju turizma v Občini Semič v letu 2018.  
 
1. Javni razpis za sofinanciranje programov ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Semič 
v letu 2018 
 
Renata Bukovec je predstavila poročilo. Za sofinanciranje programov ljubiteljske kulturne 
dejavnosti v letu 2018 je bilo razpisanih 20.700 EUR. Končna poraba sredstev na javnem 
razpisu je bila 99,275 %, 20.550 EUR. 
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RAZPRAVA: 
Katarina Plut, Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na gradivo ni imel pripomb in je 
predlagal sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 610-01/2018-55: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za sofinanciranje programov ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Semič v letu 
2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 610-01/2018-55 je sprejet. 
 
2. Javni razpis za sofinanciranje socialnovarstvenih programov in programov ostalih 
društev v Občini Semič v letu 2018 
 
Renata Bukovec je predstavila poročilo. Za sofinanciranje socialnovarstvenih programov in 
programov ostalih društev v letu 2018 je bilo razpisanih 10.150 EUR; za socialnovarstvene 
programe 4.000 EUR, tehnično kulturo 300 EUR, programe drugih društev 3.250 EUR in 
programe društev prijateljev mladine 2.600 EUR. Na programe društev prijateljev mladine ni 
prispela nobena prijava. Sredstva so bila s sklepom dodeljena Osnovni šoli Semič in 
Kulturnemu centru Semič za izvedbo prednovoletnega programa ŽIV ŽAV 2018.  Končna 
poraba sredstev na javnem razpisu je bila 100  %, 10.150 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
Katarina Plut, Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na gradivo ni imel pripomb in je 
predlagal sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 410-02/2018-154: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za sofinanciranje socialnovarstvenih programov in programov ostalih društev v 
Občini Semič v letu 2018.  
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-02/2018-154 je sprejet. 
 
3. Javni razpis za sofinanciranje letnega programa društev na področju turizma v Občini 
Semič v letu 2018 
 
Renata Bukovec je predstavila poročilo. Za sofinanciranje programov na področju turizma v 
letu 2018 je bilo razpisanih 15.000 EUR; za delovanje društev in programe 2.000 EUR, za 
organizacijo in izvedbo Semiške ohceti 13.000 EUR. Končna poraba sredstev na javnem 
razpisu je bila 100  %, 15.000 EUR. 
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RAZPRAVA: 
Katarina Plut, Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na gradivo ni imel pripomb in je 
predlagal sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 322-01/2018-47: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilom o dodeljenih 
sredstvih za sofinanciranje letnega programa društev na področju turizma v Občini Semič v 
letu 2018.  
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 322-01/2018-47 je sprejet. 
 

Ad. 12) OBRAVNAVA POROČIL O DODELJENIH POMOČEH ZA: OHRANJANJE IN RAZVOJ 
KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2018 IN POSPEŠEVANJE RAZVOJA 
MALEGA GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2018 

 
1. Javni razpis za dodelitev pomoči za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in 
podeželja v Občini Semič za leto 2018 
 
Dr. Iva Konda je predstavila gradivo. Za dodelitev pomoči za ohranjanje in spodbujanje 
razvoja kmetijstva in podeželja za leto 2018 je bilo razpisnih 31.000 EUR na 4. ukrepih. Na 
razpis je prispelo 29 vlog, izkoriščenost sredstev javnega razpisa je bila 29.692,98 EUR.  
 
RAZPRAVA: 
Miho Mihelčiča je zanimalo, kako je možno, da se isti upravičenec dvakrat prijavi na isti 
ukrep. 
 
Dr. Iva Konda je pojasnila, da sta znotraj ukrepa 1 (naložbe v kmetijstvo gospodarstvo) dva 
podukrepa, in sicer, posodabljanje kmetijskih gospodarstev in urejanje pašnikov. Vsak 
vlagatelj se lahko prijavi na oba podukrepa.  
 
Predlog sklepa št. 441-01/2018-121: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodeljenih pomočeh za ohranjanje 
in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini Semič za leto 2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 441-01/2018-121 je sprejet. 
 

2. Javni razpis za dodelitev sredstev za subvencioniranje obrestne mere in sofinanciranje 
stroškov svetovalnih storitev iz občinskega proračuna za pospeševanje razvoja malega 
gospodarstva v Občini Semič za leto 2018 
 
Dr. Iva Konda je predstavila gradivo. Za dodelitev sredstev za subvencioniranje obrestne 
mere in sofinanciranje stroškov svetovalnih storitev iz občinskega proračuna za 
pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič za leto 2018 je bilo razpisnih 
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25.000 EUR, 20.000 EUR za subvencioniranje obrestne mere in 5.000 EUR za sofinanciranje 
stroškov svetovalnih storitev. Višina dodeljenih pomoči je bila 23.275,09 EUR, višina 
izkoriščenih sredstev pa 22.908,47 EUR.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
Predlog sklepa št. 441-02/2018-75: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodeljenih in izplačanih sredstvih za 
pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič za leto 2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 441-02/2018-75 je sprejet. 
 

Ad. 13) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
1. Imenovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Semič za 
mandatno obdobje 2018 - 2022 
 
Miha Mihelčič, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Komisija se je sestala 
13. 2. 2019 in obravnavala vse predloge, ki so prispeli do 12. 2. 2019. Komisija je oblikovala  
naslednji predlog občinskemu svetu.  
V Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Semič za mandatno obdobje 2018 
– 2022 se imenujejo: 
- Tanja SODJA 
- Franc MOVERN 
- Melita KMET LIČEN 
- Franci STARIHA 
- Dušan PLUT (predstavnik OŠ Semič) 
- Nikolaj SIMČIČ (predstavnik MIR-a). 

Za predsednico sveta komisija predlaga Tanjo Sodja. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-05/2019-12: 
V Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Semič za mandatno obdobje 
2018 – 2022 se imenujejo: 
- Tanja SODJA, 
- Franc MOVERN, 
- Melita KMET LIČEN, 
- Franci STARIHA,  
- Dušan PLUT (predstavnik OŠ Semič), 
- Nikolaj SIMČIČ (predstavnik MIR-a). 
 

Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-05/2019-12 je sprejet. 
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Predlog sklepa št. 032-05/2019-13: 
Za predsednico Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Semič za 
mandatno obdobje 2018 – 2022 se imenuje Tanja SODJA. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-05/2019-13 je sprejet. 
 
2. Imenovanje Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti v Občini Semič za 
mandatno obdobje 2018 – 2022 
 
Miha Mihelčič, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Komisija je na seji 
obravnavala predloge in oblikovala naslednji predlog občinskemu svetu.  
V Komisijo za spremljanje položaja romske skupnosti v Občini Semič za mandatno obdobje 
2018 – 2022 se imenujejo:  
- Valerija HUDOROVAC, 
- Silvo VLAHOVIČ, 
- Mladen KAMENŠEK,  
- Stanislav HUDOROVAC,  
- Zmago ARLE,  
- Primož KAMBIČ. 

Za predsednico komisija predlaga Valerijo Hudorovac. 
 

RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 

Predlog sklepa št. 032-01/2019-8: 
V Komisijo za spremljanje položaja romske skupnosti v Občini Semič za mandatno obdobje 
2018 – 2022 se imenujejo:  
- Valerija HUDOROVAC, 
- Silvo VLAHOVIČ, 
- Mladen KAMENŠEK,  
- Stanislav HUDOROVAC,  
- Zmago ARLE,  
- Primož KAMBIČ. 

 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-01/2019-8 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 032-01/2019-9: 
Za predsednico Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti v Občini Semič za 
mandatno obdobje 2018 – 2022 se imenuje Valerijo Hudorovac.  
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-01/2019-8 je sprejet. 
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3. Odbor za mlade v Občini Semič v mandatnem obdobju 2018 – 2022 
 
Županja Polona Kambič je svetnikom predstavila odločitev o imenovanju Odbora za mlade. 
Na poziv za posredovanje predlogov za imenovanje članov v Odbor za mlade je prispelo 9 
predlogov s strani strank in list ter 11 predlogov s strani javnosti. Zaradi številnih predlogov 
se je odločila in imenovala 8 članski Odbor za mlade v Občini Semič za mandatno obdobje 
2018 – 2022 v naslednji sestavi: Banovec Urška – predsednica, Henigsman Miha, Ivanetič 
Miha, Jakša Primož, Pašič Tina, Plut Katarina, Subašić Dino in Špringer Martin.  
 

Ad. 14) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
Županja Polona Kambič je podala odgovore na pobude in vprašanja iz prejšnje seje, in sicer: 
- Na Direkciji RS za infrastrukturo je bil 13. 2. 2019 sestanek, kjer je bila obravnavana 

problematika na državnih cestah v občini. Na sestanku je bila predstavljena pobuda za 
premik table Semič do Trate ter za premik table Semič do Oskoršnice. Premik tabel do 
Oskoršnice bo izveden, do Trate pa ne, saj na tem delu niso izpolnjeni pogoji za premik. 
Pobuda za premik do Trate je bila s strani direkcije že večkrat zavrnjena. 

- Glede izvedbe avtobusnega postajališča na Osojniku bo na teren prišla komisija DRSI-ja, 
ki bo izvedla oglede terena in pripravila rešitve. 

- Za avtobusno postajališče na Lipovcu bo v tem letu izdelana projektna dokumentacija, 
izvedba pa je planirana za naslednje leto.  

- Avtobusno postajališče na Starihovem Vrhu: s strani direkcije je bilo odločeno, da ne 
bodo pričeli s postopkom razlastitve, ponovno si bodo ogledali teren in proučili možnosti 
za preprojektiranje.  Investitor izvedbe obeh avtobusnih postajališč je država. 

- Policijska postaja Črnomelj je na vprašanje glede povečanega število vlomov pojasnila, 
da so zaznali večje število vlomom, vendar zadeva ne predstavlja večjih težav in je 
obvladljiva. Glede streljanja pa so pojasnili, da so prejeli prijavo in tudi ustrezno ukrepali. 

 
Sonja Klemenc Križan je povedala, da na Gabru velikokrat stoji radar in predlagala, da radar 
postavi občinsko redarstvo. Radar si lahko tudi najamejo, če ne razpolagajo s svojim.   
 
Anton Križe je predlagal prestavitev merilne table hitrosti iz Semiča v Stransko vas, saj se 
vozniki sedaj, ko je obnovljena cesta, ne držijo omejitve hitrosti. 
 
Katarina Plut je predlagala, da se razmisli o zagotovitvi proračunski sredstev za sofinanciranje 
izvedbe projektov za nadarjene učencev v osnovni šoli.  
 
Urška Banovec je vprašala, ali je občini uspelo pridobiti podatke glede sarkofaga pri Iskri. 
 
Županja Polona Kambič je pojasnila, da bo občina naslovila dopis glede sanacije PCB-ja na 
pristojno ministrstvo. 
 
Rudi Kofalt je povedal, da so v Iskri pojasnili, da je sarkofag zaprt. Vsak mesec v merilni 
komori opravljajo meritve, podatki pa pošiljajo na ARSO. Zadnji pet let je nivo v merilni 
komori 80 cm tekočine, kar pomeni, da sarkofag ne pušča.  
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Dina Plut je predlagala, da se prevoznike avtobusov opozori, da vožnjo prilagodijo razmeram 
na cesti. 
 
Miha Mihelčič je vprašal, zakaj so bili odstranjeni zabojniki za smeti pri pokopališču v 
Nestoplji vasi. Predlagala je tudi, da se posode za ločeno zbiranje odpadkov, ki so na 
parkirišču Brunskoletove hiše, odstranijo, saj so posode postavljene pri KC Semič, pri 
gasilskem domu, smeti pa je možno odpeljati tudi na zbirni center. 
 
Silvo Vlahovič je zanimalo, kdo je dolžan pobirati smeti na avtobusnih postajališčih. 
 
Županja Polona Kambič je pojasnila, da so bile v Nestoplji vasi odstranjene kante zaradi 
nereda, sej je okoli posod nastalo smetišče kosovnih odpadkov. Občina je nekaj let skušala 
uporabnike ozavestiti, da v posode ne odlagajo kosovnih odpadkov, ker pa se zadeva ni 
izboljšala, je bila sprejeta odločitev, da se kante odstrani.  
Posode za ločeno zbiranje odpadkov so bile k Brunskletovi hiši premaknjene, ko se je pričelo 
z obnovo muzeja. Posode so postavljene ob obzidju in ne zasedajo parkirnega prostora. 
Za praznjenje kant na avtobusnih postajališčih je zadolžen vzdrževalec Semiča.  
  
Damir Stare je predlagal da se v Črmošnjicah postavita dve posodi za mešane odpadke in po 
ena za papir in ena za plastiko. Sedaj sta v Črmošnjicah postavljeni dve posodi za papir in dve 
za plastiko, v njih pa ljudje odlagajo preostale odpadke in ne tise, ki sodijo v posode.  
Zanimalo ga je tudi, ali je občina že prejela dokumentacijo za strelišče nad Srednjo vasjo, saj 
je bilo 17. 2. 2019 zopet slišati streljanje. Predlagal je, v kolikor je strelišče nelegalno, občina 
postavi opozorilno tablo, ki bo prepovedovala streljanje. 
Predlagal je tudi, da se predlogi, ki jih dajo člani občinskega sveta in odgovori na predloge, 
zapišejo v Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
 
Županja Polona Kambič je pojasnila, da je bilo s strani strelcev obljubljeno, da na občino 
dostavijo dokumentacijo s katero razpolagajo, vendar dokumentacije še niso dostavili.   
 
Sonja Klemenc Križan je povedala, da so se s problematiko strelišča srečali na Občini Mirna 
Peč. Zaprosili so mnenje Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, ki je pojasnilo, da 
mora biti območje, kjer se ureja strelišče, v občinskem prostorskem načrtu opredeljeno kot 
območje za rekreacijske površine, v kolikor se zemljišče ne nahaja v tem območju niso 
izpolnjeni osnovi pogoji za ureditev strelišča.  
 

Ad. 15) RAZNO 

 
1. Višina sejnin na osnovi Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov Občine 
Semič 
 
Mateja Kambič je predstavila gradivo, ki je bilo pripravljeno na pobudo člana občinskega 
sveta. V gradivu je narejena primerjava sejnin s sosednjimi občinami in pripravljen predlog za 
10 % oz. 5 % znižanje sejnin.  
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RAZPRAVA: 
Mirko Golobič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal, da se višina 
sejnine ne spremeni. 
 
Katarina Plut – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal, da se višina sejnine ne 
spremeni.  
 
Damir Stare je predlagal znižanje sejnin za 10 %. 
 
Županja Polona Kambič je mnenja, da se sejnine ne spremenijo, saj morajo dobiti svetniki in 
ostali členi delovnih tele ustrezno plačilo za svoje delo.  
V gradivu sta predlagana dva predloga, in sicer: 
a) Pravilnik o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih 

teles občinskega sveta ter članov drugih organov Občine Semič (Ur. l. RS, št. 102/12) 
ostane še naprej v veljavi. 

b) Za naslednjo sejo občinskega sveta se pripravi Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov Občine Semič (Ur. l. RS, št. 
102/12), tako, da se upoštevajo naslednje spremembe:  
- udeležba na dopisni seji se ne izplačuje 
- sejnine za posamezne aktivnosti se znižajo za 10 % 

 
Županje je prvo na glasovanje dala prvi predlog sklepa.  
 
Predlog sklepa št. 007-05/2012-6: 
Pravilnik o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih 
teles občinskega sveta ter članov drugih organov Občine Semič (Ur. l. RS, št. 102/12) 
ostane še naprej v veljavi. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 11 ZA 
    1 PROTI 
Sklep št. 007-05/2012-6 je sprejet. 
 
Ker je bil prvi predlog sklepa potrjen, o drugem predlogu glasovanja ni bilo. 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 18.30. 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
 
________________________    _________________________ 


